

In a time of global uncertainty, we've never needed stability more.

But that's not what Peter Dutton is offering.

He wants to spend \$600b on an expensive and risky nuclear power scheme, despite the CSIRO warning nuclear is the most expensive form of new energy.

The money has to come from somewhere, and you'll pay for it when Peter Dutton cuts.

He has already said he will cut \$350 billion from the budget - putting Medicare, cheaper medicines, energy bill relief and free TAFE on the chopping block.

He's done it before, and he'll do it again.

As Health Minister he cut \$50 billion from hospitals and tried to end bulk-billing — no wonder he was voted worst health minister in 40 years.

The world is too unpredictable right now to take an unnecessary risk with Peter Dutton.

There is a very clear choice at this election: Labor's plan to keep building or Peter Dutton's promise to cut everything.

That's the choice - build or cut.

Because only one thing is certain with **Peter Dutton:**

في وقت يسوده عدم اليقين العالمي، نحن بحاجة إلى الاستقرار أكثر من أي وقت مضى.

لكن هذا ليس ما يقدّمه بيتر داتون.

فهو يريد إنفاق 600 مليار دو لار على خطة طاقة نووية مكلفة ومليئة بالمخاطر، على الرغم من أن منظمة CSIRO حذرت من أن الطاقة النووية هي أغلى شكل من أشكال الطاقة الجديدة.

ويجب أن يأتى هذا المال من مكان ما، وستدفع أنت الثمن عندما ببدأ بيتر داتون في إجراء التخفيضات

لقد قال بالفعل إنه سيقتطع 350 مليار دولار من الميزانية – مما يضع الرعاية الصحية (Medicare)، والأدوية الأرخص، ودعم فواتير الطاقة، والتعليم المهنى المجانى (TAFE) في خطر.

لقد فعلها من قبل، وسيفعلها مرة أخرى.

فبصفته وزيرًا للصحة، قام باقتطاع 50 مليار دو لار من ميزانية المستشفيات، وحاول إنهاء خدمة الفوترة المباشرة (bulk-billing) – ولهذا السبب تم التصويت له كأسوأ وزير صحة خلال الأربعين عامًا الماضية.

> العالم الأن غير مستقر للغاية بحيث لا يمكن القيام بمجازفة غير ضرورية مع بيتر داتون.

هناك خيار واضح جدًا في هذه الانتخابات: خطة حزب العمال (Labor) للاستمرار في البناء، أو وعود بيتر داتون بالاقتطاع من كل شيء.

هذا هو الخيار - أن نبنى أو نقتطع

لأن هناك شيئًا واحدًا مؤكدًا مع بيتر داتون:

هو يقتطع، وأنت تدفعي





مصر ح به من قبل P. Erickson ، حزب العمال الأسترالي، . 5/9 شارع سيدني، بارتون ACT 2600